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19T14        Kadernota 9-jul-19 1-6-2020
Wordt februari
2021

Jansen, T. Buurten/wijken                                                                                                                          Wethouder
Tycho Jansen: zegt toe op een vraag van het CDA, de raad voor de kadernota 2021 een beeld te
geven hoe het in z’n algemeenheid staat met de wijken/buurten in Zwijndrecht? Dit omdat  er
signalen zijn dat buurten achteruit gaan.

Beantwoord via brief aan de raad 2021-0053110 Maatschappelijke
Ontwikkeling

19T29      T carrousel 10-sep-19 Wordt na
zomervakantie
2020 ivm
Coronacrisis

Meij de,  R. “Een plek voor iedereen”
De wethouder zegt toe om als we zijn gestart met de uitvoering van het plan “Een plek voor
iedereen” de gemeenteraad per brief te informeren over:
- de wijze waarop vrijwilligers worden geschoold bij de vervulling van een rol in de buurtcirkels en
waakvlamfunctie;
- de manier waarop we de opbrengsten van deze aanpak zullen monitoren (indicatoren en
doelstellingen);
- hoe we in praktijk invulling geven aan de waakvlamfunctie;

Zie mailbericht van 15 september 11:30 uur
over start waakvlamfunctie: Wellicht is een
goede gedachte om – wanneer de
waakvlamvoorziening al enige tijd draait –
een presentatie in de gemeenteraad te
verzorgen over werking van deze voorziening,
waarbij dan ook de ervaringen van de
coaches kunnen worden gedeeld.

Maatschappelijke
Ontwikkeling

19T30     T carrousel 10-sep-19 Wordt voorjaar
2021

Meij de, R. Onderwijsachterstandenbeleid
De wethouder zegt toe de gemeenteraad per brief te informeren over de evaluatie van het
onderwijsachterstandenbeleid 2016-2019. Deze evaluatie vindt plaats na afronding van het
kalenderjaar 2019 en de brief wordt derhalve voor het zomerreces van 2020 worden aangeboden
aan de raad.

Zie mailbericht van 25 juni om 17:10 uur. Maatschappelijke
Ontwikkeling

19T31           T carrousel 15-okt-19 13-4-2021
Ingepland op
orientatieavon
d van 13 april

Jansen, T. Armoedebeleid 
Wethouder Tycho Jansen zegt toe begin 2021 met een evaluatie te komen van het armoedebeleid

in de tussenevaluatie van het raadsprogramma is
de actuele stand van zaken opgenomen. In 2021
conform toezegging ontvangt de raad een
tussenevaluatie van de uitvoering van het
Deltaplan

Maatschappelijke
Ontwikkeling

19T44 T Gemeenteraad 12-nov-19 8-jun-21 Dongen van, J. Aardgasvrije wijk Toezegging
a. De raad over op de hoogte te houden van de in te dienen aanvraag en het besluit van het
ministerie over de subsidie proeftuin aardgasvrije wijk.

Beantwoord via memo aan de raad via mail op
07 juni 2021 om 21:53 uur.

Ruimtelijk Ontwikkeling

19T52 Carrousel 10 dec. 2019 1-jan-22 Jansen T. Inkoop en aanbestedingsbeleid                                                                   Wethouder Tycho Jansen zegt
toe dat op het moment dat de nieuwe Europese regels worden aangescherpt het college een
rapportage aan de raad aanbiedt met betrekking tot de stand van zaken en evaluatie van het
inkoop – en aanbestedingsbeleid.

https://ibabsonline.eu/Agenda.aspx?site=Zwijndrecht&agendaid=2c71e0d0-d3e0-42b5-8101-11738adb9a94&FoundIDs=D352966c2-6f38-4b9c-9fdc-6172dee9c78d,D21e33767-3367-4ac2-9463-b8876ceaf3fe
https://ibabsonline.eu/Agenda.aspx?site=zwijndrecht&agendaid=ca90e057-b2ea-40d8-a464-76394392089a&FoundIDs=
https://ibabsonline.eu/Agenda.aspx?site=zwijndrecht&agendaid=ca90e057-b2ea-40d8-a464-76394392089a&FoundIDs=
https://ibabsonline.eu/Agenda.aspx?site=zwijndrecht&agendaid=194db1cb-74ad-4bad-90f5-42ebf2ae102c&FoundIDs=
https://ibabsonline.eu/Agenda.aspx?site=zwijndrecht&agendaid=c140be83-d204-44ee-b149-00178eeefec9&FoundIDs=&year=2019
https://ibabsonline.eu/Agenda.aspx?site=zwijndrecht&agendaid=7d0b31e4-ab62-403b-a97d-b9e3a97db6cd&FoundIDs=&year=2019


20T08 Carrousel 12-mei-20 14-7-2020
nieuwe datum:
-10 nov.2020
- Bij
jaarrekening
2020 mei 2021

Jansen T Waardering en afschrijving                                                                             Wethouder Tycho Jansen
naar aanleiding van  de nota waardering en afschrijving na gaat na of er voldoende gekeken is of er
nog vervuiling op de balans staat (=investeringen die geen waarde meer vertegenwoordigen).
Mocht dat zo zijn, dan zal dat indien nodig tot een aanvullend voorstel leiden

Wordt breder opgepakt wordt nu bij de
jaarrekening 2020, mei 2021

20T13 Carrousel 26-mei-20 1 sept. 20 wordt
2021

Huizinga J, Verwerving perceel aan de Heer Janstraat in Heerjansdam Wethouder Jos Huizinga zegt toe op een
vraag van ABZ en ZPP om de kaders verder uit te werken waarin de raad ook meerdere keren
wordt meegenomen. Betreft hieraan invulling te geven met de motie van ABZ in de gedachten:
eerste bewoner, eerste verkoopprijs

20T29 Carrousel 30-jun-20 16-3-2021 wordt
6 juli 2021

Huizinga J. Noordoevers
Wethouder Jos Huizinga zegt toe in het kader van het plan Noordoevers in overleg met de
corporaties verder onderzoek te doen naar een gemixt woonmilieu
Deadline toezegging

Een bestuurlijk overleg met de woningcorporaties
met betrekking tot de woonmilieus voor
Noordoevers staat gepland voor 28 januari. U zult
over de uitkomst hiervan in de loop van feb maart
nader over geinformeerd worden.  • De resultaten
van de Rigo woningmarktanalyse zullen op 06
juli met de gemeenteraad tijdens de thema
avond Wonen worden besproken in bijzijn van
de portefeuillehouder

20T31 gemeenteraad 30-jun-20 1 nov. 2020 Meij R. de Huiselijk geweld                                                                                           Wethouder Ronald van de Meij
vindt huiselijk geweld een belangrijk onderwerp, hij zegt toe in gesprek te gaan met de inspreker
mevrouw Versteeg van Transitie Hulpverlening Huiselijk Geweld om te kijken hoe hier aandacht
aan besteed kan worden, hij komt hierop terug bij de raad

Mevrouw is uitgebreid gesproken. Het bleek te gaan
om een persoonlijke hulpvraag.

20T38 Gemeenteraad 14-jul-20 1-okt-20 Huizinga A16
Wethouder Jos Huizinga Zegt toe om de raad te informeren betreft de lobbycapaciteit en de A16

Diverse presentaties geweest betereft GVVP en
Spoorzone

20T39 Gemeenteraad 14-jul-20 13-okt-20 Huizinga Buitengebied                                                                                                                            Wethouder Jos
Huizinga zegt toe de komende maanden de raad te betrekken bij het buitengebied in relatie met
woningbouwopgaven wanneer de omgevingsvisie ook ter sprake komt.

Er is twee keer een orientatieavond geweest inzake
Munnikensteeg 65 op 09 maart 2021 en 18 mei
2021

20T40 Gemeenteraad 14-jul-20 1-11-2020 Wordt
13 april 2021

De Meij R Ronald de Meij zegt toe op een vraag van het CDA om een update te geven van de cijfers vanuit
Veilig Thuis betreft kindermishandeling en huiselijk geweld en ook de effecten van Corona hierin.
Deadline: 1 november 2020

Dit wordt meegenomen tijdens de orientatie avond
van 13 april 2021 inzake evaluatie van de aanpak
van kindermishandeling.

https://ibabsonline.eu/Agenda.aspx?site=zwijndrecht&agendaid=92692687-056c-4b0b-b5ac-6683517664f1&FoundIDs=&year=202
https://ibabsonline.eu/Agenda.aspx?site=zwijndrecht&agendaid=d8b0e224-9fed-4efb-9d2b-4a598e3d8594&FoundIDs=
https://ibabsonline.eu/Agenda.aspx?site=zwijndrecht&agendaid=258f7976-ee81-48d3-8fac-9016f8ead5a3&FoundIDs=&year=2020
https://ibabsonline.eu/Agenda.aspx?site=zwijndrecht&agendaid=3903d8bf-3d77-420d-869b-fcb0ce1e791f&FoundIDs=&year=2020
https://ibabsonline.eu/Agenda.aspx?site=zwijndrecht&agendaid=3903d8bf-3d77-420d-869b-fcb0ce1e791f&FoundIDs=&year=2020
https://ibabsonline.eu/Agenda.aspx?site=zwijndrecht&agendaid=3903d8bf-3d77-420d-869b-fcb0ce1e791f&FoundIDs=&year=2020


20M47 Begrotingraad 10-nov-20 1-feb-21 Jansen T. M1 Rol wijkplatforms en dorpsraad

De raad roept het college op:
• Samen met de wijkplatforms en dorpsraad te komen tot een ‘Rol wijkplatforms en dorpsraad
2021’;
• Het toegezegde onderzoek naar herstructurering van de leefbaarheids- en participatiemiddelen
uitgangspunt te laten zijn;
• Het raadsvoorstel ‘Nieuwe rol wijkplatforms’ uit 2012 als basis te gebruiken voor de rol anno
2021;
• De initiatieven vanuit de gemeente en professionele partners* m.b.t. samenwerking en
bewonersparticipatie hierbij te betrekken om elkaar te versterken en overlap te voorkomen;
• Zowel het onderzoek naar herstructurering van de leefbaarheids- en participatiemiddelen als het
voorstel ‘Rol wijkplatforms en dorpsraad 2021’ voor de Kadernota in 2021 aan te bieden aan de
gemeenteraad.

Beantwoord via brief aan de raad 2021-0053110 op
23 april 2021

20M49Begrotingsraad 10-nov-20 1-feb-21 Jansen T M5 Digitale inwonersparticipatie
De raad roept het college op:
• Binnen drie maanden invulling te geven aan digitale inwonersparticipatie om het ontbreken
van de huidige participatiewijzen op te vangen. Bijvoorbeeld: polls/peilingen, digitale
inloopbijeenkomsten, digitaal (wijk) spreekuur, etc.;

Via brief aan de raad 2020-0020256 is de eerste
vraag van de motie beantwoord

20M50 Begrotingsraad 10-nov-20 1-sep-21 Dongen J. v. M6 Revolvingfund energiebesparing
De raad roept het college op:
- Met een voorstel te komen gebaseerd op het verstrekken van een renteloze lening waarbij in een
bepaalde periode jaarlijks een deel afgelost moet worden.
Het te lenen bedrag dient gemaximeerd te worden en moet ten goede komen aan inwoners met
een eigen woning.
- De aflossingen vloeien terug in het fonds.
Hiermee te kunnen starten ingaande september 2021

Ingepland tijdens orientatie van 01 juni 2021

20M51 Begrotingsraad 10-nov-20 1-jul-21 Dongen J. v. M7 Afvalstoffenheffing en afvalstoffenbeleid
De raad roept het college op:
- Met de kadernota van 2022 een plan gereed te hebben hoe Zwijndrecht binnen twee jaar een
forse reductie van het aantal kg restafval per inwoner wil realiseren.
- De afvalstoffenheffing met ingang van 2022 met minimaal 10% omlaag te brengen.

20M52Begrotingsraad 10-nov-20 1-jul-21 Jansen T M8 Bedrijventerreinen
De raad roept het college op:
Voor de kadernota van 2022 met een inventarisatie te komen welke mogelijkheden er binnen
Zwijndrecht zijn voor nieuwe bedrijventerreinen

20M53 Begrotingsraad 10-nov-20 1-jul-21 Jansen T. M9 Schuldenpositie
Ingediend door het CDA en D66
De raad roept het college op:
- De verbetering van de schuldenpositie onverminderd op de agenda te houden, waarbij de
relatie schuldenlast en omvang reserves jaarlijks moeten leiden tot een gunstiger beeld.
Bij het vaststellen van de begroting jaarlijks na te gaan of de schulden omlaag gebracht kunnen
worden.

"We zullen jaarlijks in de kadernota en begroting
specifiek aandacht besteden aan de schulden-
en vermogenspositie van de gemeente, zodat de
raad in staat is om de relatie tussen
voorgestelde (financiële) besluiten, de inhoud en
de financiële positie integraal af te kunnen
wegen. Hiermee blijft de ontwikkeling van de
financiële positie expliciet een regulier
onderdeel van de besluitvorming". (3 mei 20210)
Hiermee wordt de motie geborgd en wordt
voorgesteld deze van de TMS lijst af te halen

https://ibabsonline.eu/Agenda.aspx?site=zwijndrecht&agendaid=9574b5d8-72cc-4188-8c82-74de57d88753&FoundIDs=&year=2020
https://ibabsonline.eu/Agenda.aspx?site=Zwijndrecht&agendaid=2c71e0d0-d3e0-42b5-8101-11738adb9a94&FoundIDs=D352966c2-6f38-4b9c-9fdc-6172dee9c78d,D21e33767-3367-4ac2-9463-b8876ceaf3fe
https://ibabsonline.eu/Agenda.aspx?site=zwijndrecht&agendaid=9574b5d8-72cc-4188-8c82-74de57d88753&FoundIDs=&year=2020
https://ibabsonline.eu/Agenda.aspx?site=zwijndrecht&agendaid=3aedeab2-6956-42a2-8e0a-2b36edaeecd9&FoundIDs=&year=2021
https://ibabsonline.eu/Agenda.aspx?site=zwijndrecht&agendaid=9574b5d8-72cc-4188-8c82-74de57d88753&FoundIDs=&year=2020
https://ibabsonline.eu/Agenda.aspx?site=zwijndrecht&agendaid=9574b5d8-72cc-4188-8c82-74de57d88753&FoundIDs=&year=2020
https://ibabsonline.eu/Agenda.aspx?site=zwijndrecht&agendaid=9574b5d8-72cc-4188-8c82-74de57d88753&FoundIDs=&year=2020
https://ibabsonline.eu/Agenda.aspx?site=zwijndrecht&agendaid=9574b5d8-72cc-4188-8c82-74de57d88753&FoundIDs=&year=2020


20T55 Begrotingscarr. 10-nov-20 1-jul-21 Jansen T. Concretiseren voortgang radsprogramma                                                                         Wethouder
Tycho Jansen zegt toe de voortgang van het raadsprogramma verder te concretiseren en aan te
geven  waar we nu staan. Dit wordt meegenomen bij de geplande evaluatiemomenten in het
eerste kwartaal 2021 en bij de kadernota na 2022

20T57 Begrotingscar 10-nov-20 1-feb-21 Jansen T. Armoedeval                                                                                                                              Wethouder
Tycho Jansen zegt toe op de aangekondigde maar niet ingediende motie van de ZPP over
verborgen armoede, de armoedeval te onderzoeken

Beantwoord via brief aan de raad 2021-0088637 op
07 juli 2021

20T58 Begrotingscarr 10 nov. 20 doorlopend
proces

Meij de R. Brief Sociaal domein                                                                                                         Wethouder Ronald
de Meij zegt toe dat de transformatie van het sociaal domein moet leiden tot een stap vooruit, de
gemeenteraad ontvang binnenkort een brief over monitoren en de sturingsmogelijkheden binnen
het sociaal domein.

Met u als raad is de afspraak gemaakt om 2x per
jaar teruggekoppeld te worden over voortgang van
het transformatieplan of een inhoudelijk onderwerp
de cijfers en duiding daarvan te bespreken

20T60 Carrousel 17-nov-20 1-jul-21 Huizinga J. Marsdiep                                                                                                                                Wethouder Jos
Huizinga gaat (onder andere in het kader van de Omgevingswet en Omgevingsvisie) aan de slag
met de actualisatie van de welstandsnota.

Voorstel komt richting raad,

21F02 13-jan-21 10-feb-21 De Meij R/ Jansen T. Uitvoering bijstandswet                                                                                                                        1. Is het
college bekend met de ophef die is ontstaan naar aanleiding van het feit dat een
bijstandsgerechtigde in de gemeente Wijdemeren een bedrag terug dient te betalen van €7000,00
vanwege teveel ontvangen boodschappen?

2. Hoeveel bijstandsgerechtigden kent Zwijndrecht per 1 januari 2021

3. Bij hoeveel van deze bijstandsgerechtigden loopt er een procedure vanwege teveel of onjuist
gebruik van deze uitkering? En kunt u aangeven hoeveel bijstandsgerechtigden de kwalificatie
“opzet/grove schuld” hebben?

4. Kunt u aangeven om welke onjuistheden het gaat en hoeveel?

5. Voor zover wij weten bestaat er gemeentelijk de mogelijk om zelf invulling te geven aan het
beleid hoe om te gaan met de controle op de juistheid van het gebruik van uitkeringen. Hoe wordt
aan deze controle uitvoering gegeven?

6. Komen er door de strakke wetgeving van deze participatiewet naar de mening van het college
mensen onnodig in de (financiële) problemen?

7. Heeft u zicht hoeveel Zwijndrechtenaren in de problemen zijn gekomen door de
toeslagenaffaire?

Beantwoord via brief aan de raad
2021-0053502

21T05 Carrousel 9-feb-21 1-jun-21 Dongen J. 20G11 Rekekamer rapport effectivitei, efficiëantie en governance van de afvalinzameling in
Zwijndrecht                                                                                                                         Toezegging:
Wethouder Jacqueline van Dongen zegt toe m.b.t de afvalinzameling:
1. 1 juni met een plan van aanpak te komen voor een nieuw grondstoffenbeleidsplan. In het Plan
van aanpak (voor een nieuw grondstoffenbeleidsplan) worden diverse scenario's voorgelegd
waarbij het restafval wordt teruggedrongen met een prijsprikkelsysteem. Eén van de scenario's
bevat nascheiding van PMD (verpakkingen van plastic, metaal/blik & drankenkartons). Er wordt
een voorkeursscenario bepaald. Dit voorkeursscenario wordt, samen met een
communicatiestrategie, uitgewerkt voor de kadernota.

2. In de adviesnota behorende bij het Plan van aanpak wordt aandacht besteed aan de monitoring
per wijk/route van HVC.

3. De onderbouwing van het DVO met HVC en de benchmark over de tarieven worden via een RIB
nagezonden. De raad kan dit indien gewenst agenderen.

https://api1.ibabs.eu/publicdownload.aspx?site=zwijndrecht&id=100155114
https://api1.ibabs.eu/publicdownload.aspx?site=zwijndrecht&id=100155114
https://zwijndrecht.bestuurlijkeinformatie.nl/Agenda/Document/f38cc681-67e8-4ac9-85ec-86bf5dbaa467?documentId=702ee6f8-7c92-459c-9772-9091f635c5a8
https://api1.ibabs.eu/publicdownload.aspx?site=zwijndrecht&id=100155114
https://ibabsonline.eu/Agenda.aspx?site=zwijndrecht&agendaid=5f0aed5d-bb7a-41f1-b37d-2c94e9ddc1af&Found
https://ibabsonline.eu/Agenda.aspx?site=zwijndrecht&agendaid=3aedeab2-6956-42a2-8e0a-2b36edaeecd9&FoundIDs=
https://ibabsonline.eu/Agenda.aspx?site=zwijndrecht&agendaid=d9fe8b19-9b09-4aa5-92dc-8103b9b46de7&FoundIDs=&year=2021
babsonline.eu/Agenda.aspx?site=zwijndrecht&agendaid=8ca05e50-6016-4f6b-9c56-01890f59bff5&FoundIDs=&year=2021


21T05 Gemeenteraad 16-feb-21 1-mei-21 Dongen J Bestrijden gladheid                                                                                                                 Wethouder
Jacqueline van Dongen zegt toe op een vraag van ABZ over het bestrijden van gladheid op de
binnenwegen die geen eigendom zijn van de gemeente dit mee te  nemen naar het waterschap en
hierover duidelijke afspraken te maken. (met als optie dat de gemeente het strooien overneemt)

Beantwoord via mail aan de raad op 12 mei 2021
om 15:57 uur.

21F04 4-3-2021 en
16-3-21

7-apr-21 Jansen, T.     Wet bestuur en toezicht rechtspersonen.
1.  Hoe gaat u onze verenigingen en stichtingen helpen?
2. Gaat u hierover communiceren?

Vrijwel alle verenigingen en stichtingen in Nederland moeten vanaf 1 juli 2021voldoen aan de
nieuwe wet WBTR, de wet bestuur en toezicht rechtspersonen.
Het is belangrijk op de nieuwe WBTR voorbereid te zijn. Het is wel wat werk om dit goed te doen.
In de nieuwe wet zit een uitbreiding van de aansprakelijkheid van bestuursleden, maar de wet gaat
vooral over het reilen en zeilen binnen de vereniging.

Het ministerie van Justitie en Veiligheid stelt: ‘Het wetsvoorstel geeft vorm aan een
professionaliseringsslag bij verenigingen en stichtingen. De noodzaak hiervan is gebleken na een
aantal incidenten.’ Met incidenten bedoelt men financiële problemen, zelfverrijking van
bestuurders, fraude en diefstal.
De reikwijdte van de wet is veel groter dan het aanpassen van statuten. Dat is echt onvoldoende.
De wet stuurt op het vastleggen van basisregels voor bestuur en toezicht. De rol van het toezicht
wijkt duidelijk af van de verplichtingen voor verenigingen tot nu toe. Achtergronden van de nieuwe
wet en hoe verenigingen hebben samengewerkt om eraan te voldoen, zijn te vinden op
www.wbtr.nl

Wethouder Tycho Jansen zegt toe op een vraag van de VVD wat de gemeente tot nu toe heeft
gedaan om de Zwijndrechtse verenigingen en stichtingen te informeren en ondersteunen om de
invoering van de Wet Bestuur en Toezicht Rechtspersonen te realiseren dat de overkoepelende
organisaties de aangewezenen zijn om hierin te adviseren. Op termijn komt hij met een
schriftelijke reactie, ook gaat hij wel de verenigingen en stichtingen op de hoogte brengen dat
dit speelt.

Beantwoord via brief aan de raad 2021-0049896 op
de stukkenlijst 16 april 2021

21F06 15-mrt-21 20-apr-21 Huizinga, J. Plan Euryza                                                                                                                                          We zien
dat het plan Euryza meer en meer vorm krijgt, een welkome ontwikkeling.

We kiezen er voor om hier "duur" te bouwen om de doorstroom in Zwijndrecht op gang te krijgen.

Om dit te staven hebben wij al ons al eens eerder afgevraagd:
"Hoeveel inwoners van Zwijndrecht hebben hier nu een woning gekocht"?
 Dit om het onderdeel "beweging woningmarkt Zwijndrecht te kunnen controleren.

Deze vraag willen wij nu graag via de route van de schriftelijke vragen, indienen.

Beantwoord via brief aan de raad 2021-0062604 op
stukkenlijst van 21 mei 2021

21T1 16-mrt-21 Dongen J. Afvaldumping                                                                                                                 Wethouder
Jacqueline van Dongen zegt toe op een vraag van het CDA en de VVD over afvaldumping hoe hier
samen met de partners vaart achter te zetten om een extra camera te regelen in de Hooge Nesse,
met de mogelijke extra kosten voor de elektriciteitsaansluiting komt zij bij de raad terug.

https://ibabsonline.eu/Agenda.aspx?site=zwijndrecht&agendaid=3aedeab2-6956-42a2-8e0a-2b36edaeecd9&FoundIDs=
https://ibabsonline.eu/Agenda.aspx?site=zwijndrecht&agendaid=5a236540-e170-47e3-92e9-676c46c54c4c&FoundIDs=&year=2021
https://ibabsonline.eu/Agenda.aspx?site=zwijndrecht&agendaid=3aedeab2-6956-42a2-8e0a-2b36edaeecd9&FoundIDs=
https://ibabsonline.eu/Agenda.aspx?site=zwijndrecht&agendaid=0b256efc-e047-421e-a09c-3c071b98e005&FoundIDs=&year=2021


21M1 16-mrt-21 1-jun-21 Huizinga J. Toekennen straatnamen aan vrouwen                                                                                             De raad
besluit:
• De indieners van de straatnamen aan te bevelen aandacht te besteden aan het vernoemen van
nieuwe straten naar vrouwen.
• Mochten er nieuwe straten komen, bijvoorbeeld op de Noordoevers of in het Stationskwartier,
hierbij deze motie in gedachten te houden en het feit dat de initiatiefnemers (Iekje Berg,Cynthia
van der Graaf, Evelien van der Linden-Hartmeijer,Yvonne Luijcx-Zuidwegt, Laura Kroes, Hilda
Rijnaard, Sabine Schipper, Mirjam Slobbe-Voogt, Liesbeth van Utrecht-Schuurman, Daniella
Verspaandonk en Marleen Willemse-Slobbe) van de motie bereidt zijn om input te leveren voor
deze namen.

Het college ondersteunt de motie en neemt deze mee naar de ontwikkeling van nieuwe gebieden.
Er wordt niet om stemming gevraagd: de motie  is aangenomen door de raad.

Wordt met straatnaamgeving rekening mee
gehouden is in proces meegenomen

21M2 16-mrt-21 1-jun-21 Huizinga J. Motie Afwijken bestemmingsplan locatie watertoren
De raad,
- Gehoord hebbende de discussie over de omgevingsvergunning voor afwijken van
bestemmingsplan locatie ‘watertoren’
- Gehoord hebbende de discussie over het wel of niet juist toepassen van de verklaring van geen
bedenkingen.
- Constateren de toezegging van de wethouder om de procedure van de verklaring van geen
bedenkingen aan te passen en opnieuw vast te stellen.
- Constateren dat de raad van Zwijndrecht bewust en wel overwogen de grenzen in
bestemmingsplan watertoren uitgebreid heeft vastgesteld.
       Heeft de raad van Zwijndrecht de volgende overwegingen en bedenkingen.
• Afwijkingen van het bestemmingsplan willen wij tot een minimum beperken. De hoogte in
principe niet hoger te laten zijn dan 11 meter. Afwijkingen hiervan voor te leggen aan de Raad.
• Bestemming wonen alleen toestaan indien het plan passend is bij de context van de historische
watertoren.
• Bestemming wonen alleen toestaan indien duidelijk vaststaat dat de huidige bestemming niet te
realiseren is.
• Bestemming wonen alleen toestaan voor het bouwvlak zoals opgenomen in het huidige
bestemmingsplan.
• Gezien de bijzondere context en de historische aard van de watertoren roepen wij het college op
om elke wijziging van het bestemmingsplan en elke vergunning de gemeenteraad te consulteren.
Besluit het college op te dragen bij de eventuele vergunningverlening deze overwegingen en
bedenkingen als kader te gebruiken.
Het college ondersteunt de motie
Er wordt niet om stemming gevraagd: de motie  is aangenomen door de raad.

21T08 carrousel 23-mrt-21 Huizinga, J. Bestemmingsplan woonzorgvoorziening voormalig gemeentehuis Heerjansdam (2020-16135)
Wethouder Huizinga zegt toe om het communicatietraject na het indienen van een herziening
formeel wat in te korten

In werkproces afgestemd dat indieners zienswijzen
ook persoonlijk gesprek met wethouder krijgen

21T09 carrousel 23-mrt-21 1-jun-21 Huizinga, J. Initiatiefvoorstel ABZ (21G06)
Wethouder Huizinga zegt toe om zo snel mogelijk komen ( in ieder geval voor Kadernota) met een
nieuwe lijst, in samenspraak met raad, om hierbij te anticiperen op de omgevingswet die ingaat op
1 januari 2022.

Nieuwe lijst is reeds besproken, komt een nieuw
aangepast voorstel, is 11 mei met raad besproken.
Op verzoek raad komt een ander voorstel

21T10 carrousel 23-mrt-21 31-mei-21 Huizinga, J. Parkeren inzake grote voertuigen
Wethouder Huizinga zegt toe om een terugkoppeling te geven over het gesprek met de
ondernemers en dat er op 31 mei een regeling ligt.

https://ibabsonline.eu/Agenda.aspx?site=zwijndrecht&agendaid=0c657d66-066b-4533-b592-fde1701a7c67&FoundIDs=&year=2021
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https://ibabsonline.eu/Agenda.aspx?site=zwijndrecht&agendaid=562ec786-76fe-4139-abff-55066f5be0b4&FoundIDs=&year=2021
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21T11 carrousel 23-mrt-21 ad 1: 1 juni 2021
ad 2: 1 juli 2022

Huizinga T DEAL!
Wethouder Tycho Jansen zegt toe met betrekking Punt 6 van het raadsvoorstel
rekenkamerrapport DEAL! dit punt op te knippen in twee delen:
a. Via een raadsinformatiebrief de route met de raad te delen waarbij de raad in het kader van het
economisch beleid in positie wordt gebracht
b. Het contract met DEAL te verlengen en ondertussen op basis van de conclusies en
aanbevelingen uit het rapport het gesprek in regionaal verband aan te gaan.

21T14 carrousel 23-mrt-21 Ad 1, 2 en 3: 1
juni 2021
 Ad 4: 1 april
2023

Meij R. de Wet inburgering                                                                                                                   Wethouder de
Meij zegt toe over het beleidskader Wet inburgering:
1. Details te verstrekken over de aantallen
2. De raad verdere informatie te doen toekomen over Thuis in Zwijndrecht
3. In overleg te gaan met wethouder van Dongen over de kwaliteit van de huisvesting
4. Het beleid over 2 jaar te evalueren

1: Beantwoord via mail aan de raad op 20 april 2021
16:23 uur

21M3 gemeenteraad 30-mrt-21  1 jan 22 Loo van der H Motie lachgas
De raad roept het college op:
• Beleid op te zetten om het gebruik van lachgas te voorkomen of op zijn minst terug te
     dringen en overlast gevend gedrag aan te pakken. Al dan niet met het behulp van handhaving
en waar nodig hier de APV op aan te passen.                                              Toezegging: Burgemeester
Hein van der Loo zegt toe dat:                                                     De wijziging van de APV dit jaar nog (na
de zomer) naar de raad toe komt, zulks als instrument voor / onderdeel van nader vast te stellen
beleidsregels mbt verkoop, gebruik en overlast van lachgas in ZWD.
Deadline: 1 januari 2022

21M4 gemeenteraad 30-mrt-21 1-jul-21 Loo van der H Motie Handhaving                                                                                                                        Roept het
college op
• Te komen met een voorstel tot het uitbreiden van de handhavingscapaciteit nodig voor onze
gemeente en dit voorstel met te nemen in de Kadernotabehandeling in juli 2021

Beantwoord via brief aan de raad 2021-0057102 op
stukkenlijst van 30 april 2021

21T15 carrousel 30-mrt-21 Najaar 2021 Meij R. de  Een plek voor iedereen en wijziging verordening Beschermd Wonen en Opvang
Toezegging: Wethouder Ronald de Meij zegt toe dat er een evaluatie komt van deze regeling;
mogelijk in de vorm van een oriëntatie. Ronald de Meij zegt toe de raad op de hoogte te houden
over de voortgang van het project en de borging van het project. Daarnaast zegt de wethouder toe
bewoners te betrekken en ook goed te blijven communiceren

21T16 carrousel 13-apr-21 Voor zomerreces
2021

Meij R. de Bestuurlijke reactie namens Zwijndrecht op hoofdlijnennotitie De contouren van vernieuwde
samenwerking in het Sociaal Domein Drechtsteden (2021- 0044997)   
Wethouder De Meij zegt toe dat de P&C cyclus wordt verwerkt in het eindproduct (concept GR
teksten) inclusief de financiële vertaling en governance. Het totaalpakket wordt besproken vóór
het zomerreces en de definitieve GR teksten volgen in Q4 2021

21T17 gemeenteraad 20-apr-21 1-jul-21 Dongen J. van Verwijdering afvalbakken
Wethouder Jacqueline van Dongen zegt toe op een vraag van de ZPP en D66 over de verwijdering
van afvalbakken (met name in HOA en Nederhoven) dat de raad een  raadsinformatiebrief krijgt
over hoeveel afvalbakken er staan en welke verwijderd zijn, verder gaan wij goed kijken naar de
fixiemeldingen.

21F07 S 3-mei-21 7-jun-21 Huizinga, J. Rariteiten buitengebied                                                                                                                     Wanneer
mogen we in de verschillende dossiers een afsluiting verwachten? Niet alleen in deze twee dossiers maar
ook

Beantwoord via brief aan de raad 2021-0073404 op
de stukkenlijst van 11 juni 2021
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21T18 carrousel 11-mei-21 30-nov-21 Dongen J. van Plan van aanpak grondstoffen beleidsplan     
Wethouder van Dongen zegt toe op het organiseren van een oriëntatie avond met verschillende partijen,
waaronder HVC.

21T19 carrousel 11-mei-21 doorlopend Jansen, T. Ontwerpbesluit tot overname van Hoge Devel  
Het college zal de raad vroegtijdig betrekken bij de stap om de doel- of taakstelling van het
gemeentelijk sportbedrijf te verbreden naar overige gemeentelijke binnensport-accommodaties
(gymzalen en sporthallen). Dus overdracht van beheer en onderhoud van de gemeentelijke
binnensportaccommodaties gebeurt niet zonder instemming van de gemeenteraad.

Dit betreft een doorlopende toezegging en het
instemmen door de gemeenteraad inzake de
overdracht van beheer en onderhoud van
gemeentelijke binnensportaccommodaties
betreft een wettelijke verplichting

21T20 Carrousel 11-mei-21 28-sep-21 Jansen, T. Vaststelling bestemmingsplan "Heerjansdam bedrijventerrein Gors
Wethouder Jansen zegt toe om het momentum om vuurwerkopslag in het algemeen te heroverwegen
separaat te behandelen.

21T21 Carrousel 11-mei-21 25-mei-21 Huizinga, J. Kredietvrijgave Veerplein                                                                                                 Wethouder
Huizinga zegt toe een betere tekening (meer details) toe te sturen van de Nieuwstraat

21T22 Carrousel 11-mei-21 25-mei-21 Huizinga, J. Kredietvrijgave Veerplein                                                                                                        Wethouder
Huizinga zegt toe de verslagen van de klankbordgroep beschikbaar te stellen aan de raad

21T23 Carrousel 11-mei-21 doorlopend Huizinga, J. Kredietvrijgave Veerplein                                                                                                             Wethouder
Huizinga komt terug naar de raad als er afgeweken wordt van de vastgestelde kaders

Dit betreft een doorlopende toezegging en valt
onder een reguliere samenwerking tussen raad en
college

21T24 Carrousel 11-mei-21 25-mei-21 Huizinga, J. Kredietvrijgave Veerplein                                                                                             Wethouder
Huizinga zegt toe schriftelijk terug te komen op de blauwe zone

21T25 Carrousel 11-mei-21 doorlopend Huizinga, J. Kredietvrijgave Veerplein                                                                                                                    Wethouder
Huizinga zegt toe dat je altijd moet streven naar een zo hoog mogelijke vorm van communicatie.

21T26 Carrousel 18-mei-21 doorlopend De Meij, R. Zienswijze begroting 2022 DGJ (2021-0061176)       
Wethouder De Meij zegt toe tweemaal per jaar de duiding van cijfers sociaal domein terug te laten
komen op een oriëntatieavond over de voortgang van het Transformatieplan.

21T27gemeenteraad 25-mei-21 7-jun-21 Huizinga J Veerplein                                                                                                                        Wethouder Jos
Huizinga zegt toe om de inhoud van de aangekondigde Motie kredietvrijgave Veerplein van de VVD
mee te nemen naar de klankbordgroep vergadering van 7 juni 2021. Tegen de achtergrond van
deze toezegging wordt de motie niet ingediend.

21T28 gemeenteraad 25-mei-21 doorlopend Dongen J Grondstoffenbeleidsplan                                                                                                     Wethouder
Jacqueline van Dongen zegt toe op een vraag van de PvdA over het grondstoffenbeleidsplan elk
half jaar te evalueren om te kijken of we op de goede weg zijn, als blijkt dat de resultaten niet
goed zijn kijken we of we terug gaan naar het systeem wat we hadden of dat er andere
optimalisaties mogelijk zijn we blijven niet vasthouden aan een systeem dat niet werk.

21M5 gemeenteraad 25-mei-21 1-jan-22 Meij R. de Motie Kermis                                                                                                                               Roept het
college op,
• Om maximale inspanning te leveren om dit jaar nog een kermis in Zwijndrecht mogelijk te
maken.

Wethouder Ronald de Meij zegt toe de motie Kermis breed te trekken en de komende maanden zo
veel mogelijk te faciliteren om activiteiten weer mogelijk te maken, dit binnen de geldende regels.

21T29 Carrousel 8-jun-21 Zomer 2023 Jansen, T. Evaluatie Generatiepact                                                                                                          Wethouder
Jansen zegt toe over twee jaar een tussentijdse evaluatie van de regeling generatiepact 2021 -
2025 m.b.t. de instroom van jongeren en de belasting van het personeel aan te bieden aan de
raad.

21T30 8-jun-21 1-jan-22 Jansen, T. Eerste Bestuursrapportage 2021
Wethouder Jansen zegt toe dat er geen precario wordt geheven op de terrassen

Wethouder Jansen heeft bevestigd dat de raad dit
bij het vaststellen van de verordening op de precario
(2020-16303) al heeft besloten.  Bij de verordening
zit een tarieventabel waar onder categorie 7
normaal de terrassen staan. Deze is in de
tarieventabel voor dit jaar vervallen.

https://ibabsonline.eu/Agenda.aspx?site=zwijndrecht&agendaid=0b256efc-e047-421e-a09c-3c071b98e005&FoundIDs=&year=2021
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21T31 8-jun-21 29-jun-21 Jansen, T. Eerste Bestuursrapportage 2021   
Wethouder Jansen zegt toe op een vraag van de ZPP dat de raad inzage krijgt in de stukken
rondom de kosten voor het spoor. Het wordt een eenvoudig overzicht waaruit blijkt wat de kosten
voor de gemeente zijn en wat de kosten zijn voor ProRail.

Zie in Ibabs Raad Vertrouwelijk Stukken/ 2021/ 16
juni. Het bereft de integrale overeenkomsten

21T32 8-jun-21 14-sep-21 Jansen, T. Eerste Bestuursrapportage
Wethouder Jansen zegt toe op een vraag van CDA dat het college alle gemeentelijke kosten
voor/aan rangeerterrein Kijfhoek

21T33 8-jun-21 29-jun-21 Jansen, T. Tussentijdse advisering  lokale publieke omroep     
Wethouder Jansen zegt toe op een vraag van ABZ dat voor de behandeling in de raad bekend is
vanuit het commissariaat van de media wat er gebeurt als er een negatief uitgebracht zou worden
tegen een PBO raad

Beantwoord via mail aan de raad op 28 juni 2021
om 13:21 uur.

21T34 8-jun-21 29-jun-21 Jansen, T. Tussentijdse advisering lokale publieke omroep                                                                 Wethouder
Jansen zegt toe dat er een overzicht komt met betrekking tot het bereik van de ATOS

Beantwoord via mail aan de raad op 28 juni 2021
om 13:21 uur.

21T35 carrousel 15-jun-21 1. 1 okt 2021
2. Doorlopend

Huizinga, J. Noordoevers
1. Wethouder Jos Huizinga zegt toe in het kader van het plan Noordoevers in overleg met de
corporaties verder onderzoek te doen naar een gemixt woonmilieu
Deadline toezegging
2. Wethouder Huizinga zegt toe op een vraag van de PvdA dat het college er naar te streeft het
project Noordoevers budgettair neutraal te laten plaatsvinden

21T36 carrousel 15-jun-21 22-jun-21 Jansen, T. Kunstgrasvelden                                                                                                                        Wethouder
Jansen zegt toe met een financiële verkenning te komen hoe we zijn gekomen tot het nieuwe
krediet voor de aanleg van kunstgrasvelden, hoe we dit hebben onderbouwd en waarbij een
vergelijking wordt meegenomen met een kunstgrasvoetbalveld onder hetzelfde waterschap n.a.v.
een vraag van ABZ

Beantwoord via memo aan de raad via mail op 21
juni 2021 om 20:10 uur.

21T37 carrousel 15-jun-21 Doorlopend Huizinga, J. GREX Stadstuinen
Wethouder Huizinga zegt aandacht te besteden aan zorgvuldige constante optimale communicatie
rondom de stadstuinen

21T38 carrousel 15-jun-21 29-jun-21 Dongen, J. van, Regionale Energiestrategie Drechtsteden 1.0 (RES 1.0)
Wethouder van Dongen zegt toe de financiële consequenties (o.a. personeel) uit te werken en
daarmee terug te komen bij de raad.

Wanneer de financiële consequenties van de
energietransitie in beeld komen, zal dit ook naar de
raad komen in stappen.

21T39 carrousel 15-jun-21 9-nov-21 Dongen, J. van, Kiboehoeve
Wethouder van Dongen zegt toe voor de begrotingsbehandeling met een plan voor nieuwbouw
inclusief financiële onderbouwing (met behoud van goede elementen) op de huidige locatie te
komen, en de raad voorafgaand hieraan een oriëntatieavond aan te bieden.

21F08 22-jun-21 27-jul-21 Internetverbinding Zwijndrecht
Nu is Zwijndrecht v.w.b. de verbindingen van het internet een van de gemeentes die echt
achteraan loopt in het aanleggen en aansluiten van haar inwoners op een snellere verbinding.
Glasvezelverbindingen zijn in Nederland bijna standaard en in Zwijndrecht is minder dan 5%
aangesloten op een dergelijk netwerk, dit is schrikbarend laag.
In Nederland zijn we inmiddels over de 50% en in onze buurgemeente Hendrik Ido Ambacht (soms
dus zelfs aan de overkant van de straat voor sommige inwoners van Zwijndrecht) ligt dit op meer
dan 90% en Zwijndrecht blijft dan enorm achter met nog geen 5%.

We weten dat het de wens van bewoners moet zijn die leveranciers ertoe brengt de aansluiting
operationeel te maken. We vragen ons echter af wat de gemeente extra kan doen om hieraan
verandering te brengen in het belang van haar inwoners.

21T40 22-jun-21 29-jun-21 Jansen, T. Kunstgrasvelden voetbal
Wethouder Tycho Jansen maakt een afspraak met Fred Loos over de financiën



21T41 22-jun-21 7-sep-21 van Dongen, J. Raadsinformatiebrief HVC DVO                                                                                                  a.
Wethouder van Dongen biedt een oriëntatie avond aan, waarbij het DVO duidelijk op tafel ligt
wanneer alle relevante informatie binnen is. Van tevoren wordt het DVO duidelijk uitgeplozen, in
samenwerking met HVC en de rekenkamer.                                             b. De hoofdlijnen worden
voor de behandeling van het grondstoffenbeleidsplan in de carrousel van september gedeeld met
de raad.

21T42a 22-jun-21 13-jul-21 Jansen, T. Jaarstukken 2020
Zicht op besteding opbrengsten verkoop Eneco.                                            Wethouder Jansen
zegt toe om bij de jaarrapportage over de reserve gespecifieerd het verloop van het Eneco
dividend aan te geven en daarnaast ook het andere investeringsfonds en de
kapitaaldekkingsreserve in beeld te brengen.

Stand van zaken 9/7 •             Aan de Algemene
reserve is € 25.812.000 toegevoegd.
•             Aan de reserve Kapitaaldekking
afschrijvingen reserve is € 18.328.000
toegevoegd.
•             Aan de reserve investeringsfonds
Krachtig Zwijndrecht is € 1.900.000 toegevoegd.

Er heeft in 2020 nog geen besteding
plaatsgevonden. Zie ook bladzijde 196 t/m 201
van de jaarstukken.
We rapporteren standaard op het verloop van
reserves, waaronder de genoemde hierboven.
Het volgende moment waarin het verloop
inzichtelijk wordt gemaakt is de komende
begroting.

21T44 22-jun-21 13-jul-21 Jansen, T. Jaarstukken 2020
Wethouder Jansen zegt toe t.a.v. het verschil in bedragen dat er nog een correctieronde zal
plaatsvinden omdat de cijfers uit een voorlopige, eerdere versie van het accountantsverslag
komen.

Definitieve versie toegevoegd aan de stukken

21T45 22-jun-21 13-jul-21 Jansen, T.
Jaarstukken 2020
Wethouder Jansen zegt toe te kijken naar de tekst op pagina 126 (onderzoeken 213a)

Zie onder vertrouwelijke stukken/interne bijlagen
de aangeleverde tekst op 9/7. Indien deze tekst
duidelijker is, zullen we rekening houden in
volgende producten

21T46 22-jun-21 Doorlopend Jansen, T. Jaarstukken 2020
Rapportage over de onderzoeken vanuit het SCD worden, zoals gebruikelijk,  ter
beschikking gesteld aan de raad; wanneer gereed.

21T47 22-jun-21 13-jul-21 Jansen, T. Jaarstukken 2020
Wethouder Jansen zegt toe een brief aan het ministerie te gaan opstellen en als dat lukt
voor 13 juli beschikbaar is voor de raad. Zodat de raad deze brief kan meevaststellen.

Brief te vinden op stukkenlijst 9/7/21

21T48 29-jun-21 13-jul-21 De Meij, R.  Concepttekst wijziging GR Drechsteden naar GR Sociaal
Wethouder Ronald de Meij zegt toe fors te gaan investeren aan de voorkant van het wijzigen
van GR Drechsteden in GR Sociaal en dit terug te verdienen via een taakstelling. De investering
wordt in 2,3,4 jaar afgebouwd totdat we uiteindelijk uitkomen op een budgettair neutrale
situatie. De uitwerking komt terug in de kadernota.

21T49 29-jun-21 13-jul-21 van Dongen, J. Programma Duurzaamheid
Wethouder van Dongen zegt toe dat de raad voor de kadernota beschikt over een nadere
duiding voor dingen die elkaar nog overlappen in het Programma Duurzaamheid; zijn er nog
extra activiteiten die om geld vragen dan komt dat separaat naar de raad toe.

Beantwoord via memo aan de raad op stukkenlijst
van 09 juli 2021

21T50 29-jun-21 28-sep-21 College TMS- lijst
Het college zegt toe op verzoek van ABZ tijdens het reces de lijst van toezeggingen moties
en schriftelijke vragen door te nemen en er naar te streven de punten van 2019 (en liefst
ook van 2020) af te doen.

21F09 8-jul-21 van Dongen, J. Prullenbakken in openbare ruimte
D66 heeft een aantal schriftelijke vragen omtrent de prullenbakken in de openbare ruimte.
Er zijn in de afgelopen periode een flink aantal prullenbakken verwijderd uit Heer Oudelands Ambacht en
Nederhoven. Wij ontvangen veel berichten van ongenoegen van inwoners.
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